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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-12-17

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson
Tillträdande ordförande FnollK Emma Ödman
Tillträdande ordförande FARM Eric Carlsson

Mathias ”Crux” Arvidsson dyker upp och proklamerar att han för första gången är med på ett Styretmöte under sitt år som vice
ordförande i FnollK. Han lämnar dock innan mötet officiellt börjar.

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Gustav Hallberg väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Bemelie yrkar på att adjungera in Eric Carlsson och Emma Ödman med
närvaro- och yttranderätt.
Beslut: Att adjungera in Eric Carlsson och Emma Ödman med närvaro- och
yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie har varit på KU och FuM.
Sofia sitter på tåget hem till Karlstad. Hon har inte gjort någonting under
veckan.
David sitter i Styretrummet och bokför. Han har fått in sektionsavgiften, men
väntar på betalning från programmen för de riktade satsningarna. Vidare har
han fått skattebesked från Foton idag; tydligen registrerades de som förening
2010, men föreningen har inte använts på flera år.
Joseph har snackat med F-spexet om deras accesser.
Sjemelie var på SU i måndags.
Albert har fixat lite postgrejer efter sektionsmötet.

§4.2 DP DP har målat bortre Focusväggen vit och har börjat måla motiv. Isabella har
pratat med vandalen om betalning. DP har satt upp fler lappar i köket om att
man ska städa efter sig, och de har delat städansvar för Focus mellan sig nu
när de inte kan hålla Nollanstäd.
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§4.3 F6 Julkalendern rullar på, och det är förvånansvärt många som fortfarande kom-
mer. Ludwig saknar dock sina sovmorgonar.

§4.4 FnollK Detta är Carls sista Styretmöte. Han har börjat lite smått med sin överlämning
med Emma.
Emma och resten av FnollK 2021 har kommit igång bra. De har bestämt logga,
uppställningsordning och smeknamn.

§4.5 SNF SNF hade möte med PA och SVL och Bengt-Erik igår. De diskuterade enkäten
de skickade ut för några veckor sen, och lite övrigt om hur terminen har gått
och hur nästa termin kommer att se ut.

§4.6 Foc Det har inte hänt så mycket för Foc. För Gustav personligen har det varit ”en
till vecka i livet som man med mustasch”.

§4.7 FARM Sittande FARM har bara jobbat med överlämningarna och städat på sin Drive.
Eric har inte gjort så mycket, utan väntar mest på överlämning.

§5 Inforunda

§5.1 KU På KU lyfte V en fråga om någon har funderat på att köpa ett hus utanför
campus att ha likt ett nationshus. Bemelie hann inte höra hela diskussionen,
men A verkade intresserade av att dela hus med V.
TD och V har haft workshops med sektionsaktiva och pateter för att inspirera
varandra att hålla alternativa aspningar. Bemelie har fått materialet.
KO gick igenom svaren från studentrösten. Som väntat känner de i ettan och
internationella studenter mest ensamhet. Det påpekades dock att man lätt
lägger väldigt mycket fokus på att hjälpa studenterna i ettan och att man
glömmer tvåan och trean. Bemelie ska få PowerPointen som användes.

§5.2 SU Det pratades om skyddsronden och om hur man ska få igenom sina idéer när
de hålls. Sjemelie tror att ett bra knep är att få Tord att tycka att idén är rolig.
Nikola har sagt att han vill slå ihop de två skyddsronderna till en, och Sjemelie
tog upp det på SU. Alla har två ronder om året, och Sjemelie tycker att det är
bra att ha två så att man kan få följa upp det som sades under första ronden
innan man går av som SAMO.
Studentbarometern ska skickas ut efter jul, och det pratades om hur man ska
göra PR för den. KfKb – som brukar vara bäst på att svara på den – sa att man
kan involvera PA och få dem att hälsa på på föreläsningarna och uppmuntra
studenterna att svara på enkäten. I föreslog att man ska dela ut fikakuponger
på Pressbyrån till alla som svarar. Bemelie påpekade att enkäten kommer från
högskolan, och att det blir lite konstigt om sektionerna själva får ta ansvaret
för att få folk att svara.
Anklagelserna om rasprofilering som har riktats mot Cubsec togs upp, och
många på mötet undrar hur det går med det. Svaret var att högskolan jobbar
på det, men att kåren inte har så bra insikt då det är ett internt ärende för
högskolan.
Ett av kårens prioriterade områden handlar om ekologisk hållbarhet, och någon
frågade om ett potentiellt engångsplastförbud. TD påpekade att de inte har ett
kök och därav inte kan använda porslin så lätt. Frågan om ifall högskolan skulle
kunna skaffa diskmaskiner för att underlätta användandet av porslin lyftes. Det
påpekades att det inte finns bestick i bastun, så ska man servera mat där ute
får man ta med eget.
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§5.3 FuM Bemelie berättar att hon blev ansvarsbefriad från sitt år som ledamot i Kårled-
ningen. De hade dock gått 1,5 miljoner kr back, så om David vill ha inspiration
för hur vi kan undvika överskott vet han vart han ska vända sig.
En motion om att livestreama FuM lyftes. Bemelie hörde inte exakt vad de
kom fram till, men det diskuterades var streamen ska hållas; det verkade mest
luta åt YouTube eller Twitch.
Folk valdes in till valnämnden, Cortègens granskningsnämnd, besvärsnämnden
och CSB:s stiftelse.
Propositioner från Kårldeningen om att stryka BEST – en numera inaktiv
kårkommitté – och Kårguiden – som inte längre trycks – från reglementet gick
igenom.
Mötet valde att välja träning och hälsa som nytt prioriterat område för kåren.
Detta kommer vara aktuellt i fem år framöver.
En motion angående ”Andra udden” vid bastun i Härryda lyftes. Det har länge
funnits drömmar från kårens håll om att bygga saker där, men strandskydds-
lagar har satt stopp. Bemelie tolkade motionen som att man ska skicka in ett
förslag till Härryda kommun och se om man får avslag eller inte.
CCC kommer ha färre platser i år eftersom man inte tror att det kommer vara
möjligt att hålla Cortège, och då medlemmarna i CCC är arvoderade vore det
en onödig utgift att fylla kommittén.

§6 F-spexets accesser Frågan bordlades förra mötet, och lyfts igen nu när Joseph har haft kontakt med
F-spexet för att få mer information. Det visade sig att F-spexet blev tilldelade
tio skyddsrumsaccesser av förra Styret, men att de bara tog fyra i anspråk.
Vad gäller deras behov av fler accesser behöver de komma in i buren ganska ofta;
diverse inköp som görs mellan föreställningar, såsom rekvisita eller matvaror,
behöver ofta läggas in i buren, och när det inte är en pandemi har F-spexet
”spexkvällar” någon gång i veckan, och då behöver de hämta snacks och/eller
material i buren.
Joseph yrkar på att ge dem de accesser de har bett om. David vill att det
ska specificeras vilka poster i F-spexet som får access. Joseph har bara fått
mailadresserna och inte postnamnen, och tänker att vi därmed skulle behöva
skjuta upp beslutet ytterligare en vecka så att han skulle kunna ta reda på det
i så fall.
Bemelie yrkar på att ge F-spexet de accesser de har bett om, och följa upp
beslutet i januari om vilka poster som ska ha accesser. Joseph jämkar sig.
Beslut: Att ge F-spexet de accesser de har bett om, och följa upp beslutet i
januari om vilka poster som ska ha accesser.

§7 Övriga frågor

§7.1 Sitta om i kommitté Det har varit prat om att vissa kårkommittéer vill sitta om för att få sitta under
ett – förhoppningsvis – pandemifritt år. Det har varit snack om något liknande
i F6 – dock eventuellt bara ett halvår – och Ludwig har lovat sin kommitté att
lyfta frågan i Styret.
Bemelie tror att det vore bökigt med verksamhetsår och budgetar om folk satt
om i ett halvår. Sjemelie tillägger att det vore jobbigt eftersom man skulle
flytta på invalen året efter.
Sjemelie tycker att det är bättre om de som vill sitta om söker igen som alla
andra. David instämmer och säger att Valberedningen borde ha deras erfaren-
het i åtanke i så fall. Carl håller med, och påpekar att om kommittémedlemmar
sitter om får Nollan inte samma chans att bli sektionsaktiva.
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Ludwig undrar varför så många kommittéer har inval i LP4. Sjemelie tänker
att en av anledningarna är att det innebär färre avhopp från kommittéerna, då
förstaårsstudenterna som blir invalda i LP4 har hunnit få en bättre uppfattning
om ifall utbildningen är rätt för dem. Bemelie tycker att det är bra att så många
inval som möjligt ligger samtidigt i LP4, då det innebär att man har bättre
möjligheter att gå av från en kommitté och på en annan.
Sofia undrar hur många det är som vill sitta om. Ludwig svarar att det i alla
fall inte är alla i F6 som vill det. Isabella – som enligt Gustav ser ut som Joakim
Lamotte då hon sitter i förarsätet till en bil med mobilen i högsta hugg – säger
att många i DP är taggade på att sitta om. Hon tror det skulle bli konstigt med
gruppdynamiken om en del av kommittén byttes ut, då de som sitter kvar har
haft ett år på sig att lära känna varandra. Hon undrar vidare om alla skulle få
sitta om om de ville. Styrets styrdokumentsfantaster nickar.

§7.2 Överlämningar av
nycklar och mailkonton

Carl undrar när de ska lämna över sina nycklar och mailkonton till sina efter-
trädare. Joseph tycker att vi diskuterade precis den frågan förra mötet, och
drar snabbt igenom vad som sades då. Albert tillägger att det är bra om de
nyinvalda får tillgång till sina mailkonton så fort de går på, även om det innebär
att de måste dela konton med sina företrädare ett tag.

§7.3 Teambuilding Bemelie tycker vi borde ha teambuilding så snart som möjligt nu när vi har två
nyinvalda ledamöter. Hon tänker sikta på att ha något i LV1–3. Hon skickar
ut en Doodle.

§8 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:49!

Efter mötets slut diskuteras lite allt möjligt, och Ludwig avger ett löfte om att han ska vara konstant puff för BalNgt. Han inser
omedelbart sitt misstag, men ett löfte är ett löfte (sekreterarens anmärkning).

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Gustav Hallberg
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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